

## **Dagsorden for bestyrelsesmøde, 20 juni 2024. kl. 20:10 – 21:30**

### **Deltagere: Ulla, Palle, Bo, Per Jakob og Thomas – Afbud Frank.**

#### **1. Referat fra sidste møde – godkendelse**

Referatet er godkendt uden bemærkninger.

#### **2. Kort orientering fra haldriften.**

Utætheder i taget er udbedret, ellers er der ikke noget at berette. 30/6 er der oprydningsdag i fyrrummet og ved Søren Thomsen.

#### **3. Budget og økonomi, "Per "**

Det kører stille og roligt, alt ser fornuftigt ud. Der er blevet flyttet lidt penge frem og tilbage i banken, i håb om en rentegevinst på sigt. Der kommer snart nyt tilskud fra kommunen, så kontiene ser gode ud.

#### **4. Orientering fra kommunen, myndigheder og bevillinger "Per "**

Der er indsendt papirer til bevillingsnævnet, vi afventer yderligere information. Vi afventer tilbud på montage og opsætning af fjernvarme.

#### **5. Orientering fra Idrætsforeningen, Hjemmeside, Facebook, mail, unge redaktionen og it "Palle"**

Der blev diskuteret holdningen til hvordan vi stiller os i forhold til nye idrætsgrene. Skal vi springe ud i nye ting uden at forhøre os hos IF. Der blev snakket om en mulig "play&pay" løsning i de timer hvor hallen ikke er lejet ud. Palle vender tilbage med Ifs holdning til sagen. Vi ønsker en skrevet liste fra IF på, hvordan de forventer at fordele idrætterne imellem de 2 haller, også de udendørs aktiviteter, samt sportsfesten. Palle vender tilbage med dette også. Der er dog sendt en foreløbig liste til Iben og Thomas.

Sportsfesten forløb ok efter omstændighederne

#### **5. Orientering fra skolen, Sponsorater "Skolebestyrelsen"**

Vi har nu fået kontaktoplysninger på Jacob fra skolebestyrelsen. så mails også kommer til ham

#### **6. Orientering fra cafe udvalg, rengøringsopfølgning, udlejning "Ulla"**

Der var møde med de forskellige foreninger i byen omkring Aagaards 500-års jubilæum. Der kom en masse gode forslag som kan bruges – en afsluttende fest vil blive afholdt i hallen lørdag aften (den var næsten planlagt)

Der render vand ud af køleskabet inde i cafeen, nok mest fordi det bliver slukket når det ikke bliver brugt.

Hvad skal der ske, hvis der ikke findes nok frivillige til at drive cafeen videre? Det skal måske gøres mere attraktivt, i form af et eller andet. Det skal måske også være mere attraktivt for brugerne at komme i cafeen, måske med noget i form af "fribilletter" til en sodavand eller lign. Cafe-udvalget skal spørges til hvad de mener der kan være attraktivt.

Der må ikke bages kage hjemme og tages med op og sælges i cafeen.

Der var ikke held til et sponsorat til lyskæder og cafe-borde. Der var 75 til fodbold i hallen, hvorimod der kun var 20 til lign. arrangement i Øster Starup forsamlingshus.

## 7. Status projekter/udvikling/emner

**Videre forløb med ny halinspektør struktur** – Køreplan er udarbejdet af Thomas og Per. Jobannoncen er delt flere steder. Der skal søges efter team-folk og team-unge folk også.

**Status på skolens bookning af hallen "Bo"** – Teddy har sendt en liste, der skal lige hjælp til at få det lagt ind i conventus – Bo sender til Iben og beder hende booke timerne.

**Status på skinne i Hal "Bo"** – Skinnen er ikke kommet videre.

**Status på ventilation i cafe "Per"** – Der er lavet midlertidig strøm, men vi venter dog stadig på emhætterne, og styring og strøm. Det har hjulpet gevaldigt på friture-lugten allerede.

**Status på renovering af branddøre og indgang "Per"** – Vi forventer at Ødsted tømrer kommer og renoverer branddørene i løbet af sommerferien – indgangspartiet afventer hvordan branddøre kommer til at se ud.

**Status på musikanlæg i café** – der er kommet bluetooth-højtalere op som kan fanges via mobil og en fjernbetjening

**Status på Projektor/Tv i café "Færdig" ?** – Det er foreløbigt færdigt, der skal måske laves en løsning så lyden bliver nemmere at styre.

**Status på kamera indkøb "Palle"** – Der er blevet kigget på hvad der skal op, men tvivl om hvor mange der skal op. Der arbejdes på sagen, og måske færdig inden sommerferien er omme.

## 9. Indkomne forslag emner

10. Evt. – online version af blanketter til halmedlemskab. Tilmeldinger skal udarbejdes.

## Møde plan

2023/2024	ugedag		kl	emne
23. maj 2024	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde, konstituerende
20. juni 2024	Torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
08. august 2024	Torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
19. september 2024	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde

26 oktober 2024	Lørdag			Halbal
7. november 2024	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
12. december 2024	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
16. januar 2025	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
27. februar 2025	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
3. april 2025	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
2025	lørdag		18:30	Nytårskur/hjælperfest
24. april 2025	torsdag		19:30	Generalforsamling